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OBEC SLATINA NAD ÚPOU  
 

Zastupitelstvo Obce Slatina nad Úpou  

ZÁPIS z 9. zasedání 
Zastupitelstva Obce Slatina nad Úpou konaného dne 17. 12. 2024 v 19:00 hod. 

zasedací místnost, Slatina nad Úpou 65, 54947 Slatina nad Úpou 
     

 
Přítomni: Vladimír Čapek, Lukáš Kábrt, Marie Pokorná, Pavel Tatíček, Martin Žylka, Monika Žylková  

Omluveni: Lucie Dvořáčková  
Nepřítomni:   

Hosté: ,    

Jednání řídil: Monika Žylková, starostka      
 

Text zahájení: 

Na zasedání je přítomen nadpoloviční počet členů ZO - ZO je usnášeníschopné.  

Ověřovatelé: Lukáš Kábrt, Martin Žylka 

Zapisovatelem: Marie Pokorná 

Hlasování: pro - 6 proti - 0, zdržel se hlasování - 0 schváleno 

Schválený program: 
 

Bod Věc 

1. Rozpočtové opatření č.7 

2. Rozpočet na rok 2025 

3. Střednědobý výhled rozpočtu 2026–2028 

4. Cena stočného na rok 2025 

5. Odpady 2025 

6. Požární dokumentace obce 

7. Žádost o úhradu nákladů na provoz pečovatelské služby 

8. Žádost o příspěvek na provoz denního stacionáře 

9. Žádost o dar pro MŠ 

10. Žádost o finanční podporu Základní školy Hořičky 

 
K jednotlivým bodům programu: 

1.  Rozpočtové opatření č.7 

Předkladatel: Monika Žylková, starostka 
Starostka obce informovala o připraveném rozpočtové opatření č.7. Rozpočtové opatření bylo projednáno finančním 
výborem. Rozpočtovým opatřením dochází k navýšení rozpočtu na straně příjmu o dotaci na SDH 1600Kč. Ve výdajích 
1000Kč na lesy a 600Kč na SDH, dále přesuny mezi položkami částka 7000Kč na odporu Základní školy Hořičky. 

Usnesení č. 24/09/01 - 2024/12/17 

Zastupitelstvo Obce Slatina nad Úpou 
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I .   s c h v a l u j e  

rozpočtové opatření č.7 

přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

2.  Rozpočet na rok 2025 

Předkladatel: Monika Žylková, starostka 
Starostka obce informovala zastupitelstvo obce o upraveném rozpočtu na rok 2025. Předložený návrh rozpočtu byl 
zveřejněn na úřední desce od 13.11.2024.byl projednán finančním výborem. Schvalovaný rozpočet je upravený o dotaci 
na volby ve výši 31 500Kč. 
Příjmy rozpočtu ve výši 11 363 500,-Kč, z toho 1 502 000Kč dotace ze státního rozpočtu a 2 380 000Kč  z rezerv minulých 
let. Výdaje rozpočtu 11 363 500,-Kč. Rozpočet je navržen jako schodkový, s použitím finančních prostředků z 
předchozích let ve výši 2 380 000,-Kč, které budou použity na opravu místní komunikace, územní plán obce a 
restaurování Mariánského sloupu. 

Usnesení č. 24/09/02-2024/12/17 

Zastupitelstvo Obce Slatina nad Úpou 

I .   s c h v a l u j e  

rozpočet na rok 2025 jako schodkový se zapojením finančních prostředků z předchozích let 

přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

3.  Střednědobý výhled rozpočtu 2026 - 2028 

Předkladatel: Monika Žylková, starostka 
Starostka obce předložila ke schválení střednědobý výhled rozpočtu na rok 2026 - 2028. Návrh střednědobého výhledu 
byl připraven na základě aktuálního plnění rozpočtových příjmů a projednán finančním výborem. Výhled byl připraven 
pro pokrytí běžného provozu obce a investiční výdaje pouze příspěvek na DČOV. Větší investiční výdaje nejsou 
plánovány. Návrh byl zveřejněn na úřední desce. 

Usnesení č. 24/09/03 - 2024/12/17 

Zastupitelstvo Obce Slatina nad Úpou 

I .   s c h v a l u j e  
střednědobý výhled rozpočtu na rok 2026–2028 

přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

4.  Cena stočného na rok 2025 

Předkladatel: Monika Žylková, starostka 
Starostka obce informovala zastupitele o  zpracované kalkulaci ceny stočného na rok 2025, připravené firmou VODA CZ 
SERVIS s.r.o. Obec v roce 2024 investovala do oprav kanalizace 111 300Kč. Přesto cena stočného na rok 2025 zůstane na 
částce 20Kč za 1 m3 předčištěných odpadních vod. Uvedená cena je konečná. 

Usnesení č. 24/09/04 - 2024/12/17 

Zastupitelstvo Obce Slatina nad Úpou 

I .   s c h v a l u j e  

konečnou cenu stočného na rok 2025 ve výši 20Kč za 1 m3 předčištěných odpadních vod 

přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

5.  Odpady 2025 

Předkladatel: Monika Žylková, starostka 
Starostka obce informovala zastupitele o průběhu podzimního jednání starostů na Žernově s firmou Marius Pedersen 
informovala o vývoji cen za sběr, svoz a odstranění komunálního odpadu pro rok 2025. Prezentace z jednání bylo 
přílohou. 



 

TED 8.2.2.1 Strana 3 
 

Starostka předložila Zastupitelstvu obce ke schválení dodatek č. 15 smlouvy o dílo na zajištění sběru, svozu a odstranění 
komunálního odpadu. 
Poplatek za odpad pro rok 2025 zastává dle OZV 1000Kč. 

Usnesení č. 24/09/05 - 2024/12/17 

Zastupitelstvo Obce Slatina nad Úpou 

I .   s c h v a l u j e  

dodatek č.15 smlouvy o dílo s firmou Marius Pedersen 

přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

6.  Požární dokumentace obce 

Předkladatel: Monika Žylková, starostka 
Starostka obce předložila Zastupitelstvu obce ke schválení dokumentaci požární ochrany zpracovanou paní Janou 
Hanušovou Neuchlovou. Z důvodu přípravy dokumentace byl v obcí vybudován jeden nadzemní hydrant u čp.26. 

Usnesení č. 24/09/06- 2024/12/17 

Zastupitelstvo Obce Slatina nad Úpou 

I .   s c h v a l u j e  

dokumentaci požární ochrany obce 

přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

7.  Žádost o úhradu nákladů na provoz pečovatelské služby 

Předkladatel: Monika Žylková, starostka 
Starostka informovala, že Obec Slatina nad Úpou obdržela žádost od Oblastní charity Červený Kostelec na úhradu 
nákladů na provoz charitní pečovatelské služby. Služba byla v obci poskytnuta pro dva klienty. Požadována částka 
8000Kč. 
Starostka předložila Zastupitelstvu obce ke schválení darovací smlouvu na částku 8000Kč pro Oblastní charitu Červený 
Kostelec - středisku Charitní pečovatelské služby. 

Usnesení č. 24/09/07 - 2024/12/17 

Zastupitelstvo Obce Slatina nad Úpou 

I .   s c h v a l u j e  

darovací smlouvu na částku 8000Kč pro Oblastní charitu Červený Kostelec 

přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

8.  Žádost o příspěvek na provoz denního stacionáře 

Předkladatel: Monika Žylková, starostka 
Starostka obce seznámila zastupitele s žádostí o finanční příspěvek na činnost sociální služby Denní stacionář. Službu 
Denního stacionáře využívají tři naši občané. 
Po krátké diskusi se zastupitelé shodli na příspěvku ve výši 10 000Kč. 

Usnesení č. 24/09/08 - 2024/12/17 

Zastupitelstvo Obce Slatina nad Úpou 

I .   s c h v a l u j e  

příspěvek ve výši 10 000Kč na činnost Denního stacionáře 

I I .   p o v ě ř u j e  
starostku obce k uzavření darovací smlouvy 

přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 



 

TED 8.2.2.1 Strana 4 
 

9.  Žádost o dar pro MŠ 

Předkladatel: Monika Žylková, starostka 
Starostka obce seznámila zastupitele s žádostmi o finanční podporu mateřských škol. Jedná se o MŠ Červená Hora a MŠ 
Libňatov. 
Obec Slatina nad Úpou, již řadu let finančně podporuje tyto dvě mateřské školy. 
Obec Slatina nad Úpou obdržela dne 28. 10. 2024 žádost od MŠ Červená Hora, kterou v roce 2024 navštěvují 4 dětí a 
jedno docházku ukončilo a 9. 12. 2024 žádost od MŠ Libňatov, kterou navštěvuje 1 dítě. Obec Slatina nad Úpou má v 
rozpočtu na mateřské školy připravenu částku 15.000Kč. 
Zastupitelé souhlasí s finanční podporou mateřských škol. 

Usnesení č. 24/09/09 - 2024/12/17 

Zastupitelstvo Obce Slatina nad Úpou 

I .   s o u h l a s í  

s darem pro MŠ Červená Hora ve výši 10 000Kč a pro MŠ Libňatov ve výši 3000Kč 

I I .   p o v ě ř u j e  

starostku obce k uzavření darovacích smluv 

přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

10.  Žádost o finanční podporu Základní školy Hořičky 

Předkladatel: Monika Žylková, starostka 
Starostka seznámila zastupitele s žádostí od Základní školy Hořičky o zvážení finanční podpory zaměřené na úhradu 
dopravy žáků školy na plánované vzdělávací akce ve výši 5000 - 7000Kč. 
Zastupitelé se po krátké  diskusi shodli na podpoře Základní školy ve výši 7000Kč 

Usnesení č. 24/09/10 - 2024/12/17 

Zastupitelstvo Obce Slatina nad Úpou 

I .   s o u h l a s í  
 s finančním darem ve výši 7000Kč na podporu ZŠ Hořičky 

I I .   p o v ě ř u j e  

starostku obce k uzavření darovací smlouvy 

přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

 

 

 

 

Diskuse: 

- starostka obce informovala o termínu konání Tříkrálové sbírky v sobotu 11.1.2025 

- starostka obce seznámila zastupitele s hospodařením obce v roce 2024 o zůstatcích na účtech a realizovaných projektech  

na závěr jednání poděkovala zastupitelům za odvedenou práci a popřála příjemné Vánoční svátky 

 

 



 

TED 8.2.2.1 Strana 5 
 

 

 

 

 

 

 
 

Ověřil: Lukáš Kábrt, člen zastupitelstva Lukáš Kábrt, Martin Žylka, člen zastupitelstva Martin Žylka  

Zapsal: Marie Pokorná, místostarosta   

Monika Žylková 
starostka 

 
 
 
 

Marie Pokorná 
místostarosta 

 


